
Piętnasta sesja Rady Miejskiej 
28 grudnia 2007 roku w Trzcińsku-Zdroju 

 
 

P R O T O K Ó Ł Nr XV/ 2007 
 

Z sesji Rady Miejskiej odbytej w dniu 
28 grudnia 2007 roku 

 
 

Miejsce obrad –sala posiedzeń Urzędu Miejskiego w Trzcińsku-Zdroju 
 
Czas rozpoczęcia obrad - godz. 1108

 
Czas zakończenia obrad - godz. 1325

 
Rada w składzie - 15 Radnych 
 
W obradach uczestniczyło – 14 Radnych 
 
Brak radnego pan Ryszard Myka 

 
Co stanowi – 93.3% 
 

 /lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu/ 
 
W obradach uczestniczyli: sołtysi, przedstawiciele zakładów pracy i instytucji z terenu gminy 
Trzcińsko – Zdrój, burmistrzowie gminy, skarbnik gminy 
  

/lista obecności stanowi załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu/. 
 

Obrady XV sesji otworzył i przewodniczył Przewodniczący Rady Miejskiej pan Józef Szott, który 
przywitał wszystkich zebranych: radnych, burmistrzów, sołtysów i wszystkich gości obecnych na 
sesji. 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził quorum według listy obecności 14 radnych obecnych na 15 
osobowy skład rady.  
 
Na dzisiejszą sesję został zaproszony Pan Tomasz Wołoszczuk, który bohaterską postawą 
przyczynili się do uratowania życia ludzkiego. Proszę Burmistrza o zabranie głosu. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- na ostatniej sesji wspominałem o czynie dwóch dzielnych 
bohaterów pana Józef Zych i pan Tomasz Wołoszczuk dzisiaj jest pan Tomasz z nami jest to drugi 
nas bohater, który 18 listopada uratowali 4 tonące osoby. Pozwolę sobie wręczyć grawerton dla pana 
Tomasza Wołoszczuka. Cztery osoby mogą zawdzięczać panu Wołoszczukowi drugie narodziny.  Ci 
ludzie już liczyli się z tym, że utoną. Pan Tomasz Wołoszczuk jest prezesem TKKF i honorowym 
konsulem Czech.  



 
Pan Tomasz Wołoszczuk- to nie był czyn bohaterki tylko prawidłowy odruch człowieka i państwo 
również mieliście w sowim życiu wiele razy bohaterskie czyny. Pragnę, aby nie zabierać czasu to 
dziękuję za zaproszenie na sesję.  Chce podziękować za zaproszenie była to sytuacja tragiczna ja 
płynąłem moją łódką dwie 3 osoby i kiedy płynąłem to zdawałem sobie sprawę, ze jest źle i 
myślałem, że i ja utonę. Tak się stało, ze udało mi się ich położyć w łódce. Żaden z tych panów nie 
zadzwonił. A każdy by się tak zachowała. Życzę wszystkiego najlepszego w Nowym roku i dużo 
szczęścia. I tego wszystkiego, co się zwie szczęściem i zdrowiem.   
 
O godzinie 1117- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 11 25- obrady zostały wznowione. 
 
Do punktu I. 1 Przyjęcie porządku dziennego obrad.
 
Przewodniczący obrad- Przystępujemy do przyjęcia porządku obrad, który został dostarczony 
radnym wraz z zawiadomieniem o dzisiejszej sesji.  
 
Inspektor Sylwia Tyrpa – Burmistrz wnosi o wycofanie z porządku obrad uchwały w sprawie 
ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli nieruchomości w zakresie odbierania 
odpadów komunalnych oraz w zakresie opróżniania zbiorników bezodpływowych, a wniesienie w to 
miejsce uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Gogolicach. 
 
Proponowany porządek obrad XV sesji Rady Miejskiej: 
I.   Sprawy regulaminowe: 
1.  Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 
2.   Przyjęcie porządku dziennego obrad, 
3.   Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
II. Informacja Burmistrza Gminy. 
III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
IV. Interpelacje i zapytania radnych. 
V. Podjęcie uchwał w sprawach: 
1. w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2008. (druk Nr XV/147/07) 
2. w sprawie przyjęcia Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi i innymi Podmiotami 
na 2008 rok. (druk Nr XV/148/07) 
3. w sprawie ustalenia regulaminu określającego wysokość  stawek i szczegółowe warunki 
przyznawania nauczycielom dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 
pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników wynagradzania wynikających ze 
stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowo i 
godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz 
szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania. (druk Nr XV/149/07) 
4. w sprawie  powołania nieetatowego zastępcy Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Trzcińsku-
Zdroju (druk Nr XV/150/07) 
5. w sprawie: ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz 
wartości jednego punktu w złotych jako podstawy wynagrodzenia pracowników niebędących 
nauczycielami, zatrudnionych w przedszkolu, szkołach podstawowych i gimnazjum na terenie 
Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr XV/151/07) 
6. sprawie: ustalenia najniższego wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz 
wartości jednego punktu w złotych jako podstawy wynagrodzenia pracowników niebędących 
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nauczycielami, zatrudnionych w Zespole Ekonomiczno-Administracyjnym Oświaty w Trzcińsku-
Zdroju (druk Nr XV/152/07)  
7. w sprawie zmian w budżecie Gminy Trzcińsko-Zdrój na rok 2007. (druk Nr XV/153/07)  

8.  w sprawie: przyjęcia planów pracy  stałych Komisji Rady Miejskiej  w Trzcińsku Zdroju na 2008 
rok. (druk Nr XV/154/07) 
9. w sprawie  przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na rok 
2008. (druk Nr XV/155/07) 
10. w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Gogolicach. (druk Nr XV/156/07) 
VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
VII. Wolne wnioski i informacje. 
VIII. Zakończenie sesji. 
 
 
Przewodniczący obrad- kto jest za przyjęciem porządku obrad ze zmianami: 
 
- za- 14- głosów  
 
Przewodniczący obrad- porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
 
Do punktu I. 3 Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji, 
 
Przewodniczący obrad- protokół został podpisany przez radnych, którzy się z nim zapoznali i 
proponuję przyjąć protokół z poprzedniej sesji bez odczytywania. 
 
- za- 14- głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdzam, że protokół z XIV sesji Rady Miejskiej został przyjęty 
jednogłośnie. 
 
 
Do punktu II.  Informacja Burmistrza Gminy. 
 
Informację odczytał Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- informacja stanowi załącznik Nr 5 do 
niniejszego protokołu.  
 
Przewodniczący obrad -Czy są pytania? 
 
Radna pani  Wiesława Płotkowska-  czy ta pani się zdecydował otworzyć ośrodek rehabilitacji? 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas-  tak ona jest zdecydowana szukamy obiektu, w jakim można, aby to 
zrobić, a druga propozycja na terenie komunalki chcemy przeznaczyć cały budynek i znajdowały się 
tam pomieszczenia socjalne i chcemy adoptować ten cały budynek. Może to spełniać wymagania ze 
względów wysokościowych i metrażowych i można tam punkt utworzyć jesteśmy w trakcie 
zapytania o przetarg. Musimy z panem Skibą  rozmawiać, bo on to od nas dzierżawi. 
 
Radny pan  Edward Iwański-  czy brany był lokal po lecznicy. 
 
Przewodniczący obrad pan Józef Szott - jest to za mały obiekt. 
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Radny pan  Zbigniew Wiśniewski- spotykał się pan w sprawie kontenerów czy można pozyskać to 
na szatnię dla sportowców. 
 
Burmistrz pan Zbigniew Kitlas- kontenery te nie będą rozbierane, bo przez dłuższy okres czasu pan 
komendant powiedział, ze nie widzi takiej możliwości a jak będzie mógł nam pomoc to jest ze mną 
w kontakcie. 
 
Więcej pytań nie zgłoszono. 
 
 
Do punktu III. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Przewodniczący obrad- do Biura Rady wpłynęły dwa pisma pierwsze jest z Regionalnej Izby  
Obrachunkowej i dotyczą naszych uchwał dotyczące Kolegium ustosunkowało się pozytywnie do 
naszych zmian w sprawie uchwał w sprawie opłaty targowej podatku od nieruchomości i wyboru 
banku.  I dzisiaj wpłynęło pismo od Przewodniczącego Sejmiku Woj. Zachodniopomorskiego jest to 
ponowna skarga pani Zofii Grendy zawierające prośbę o interwencję jak radni sobie życzą to Mozę 
przeczytam a jak nie to skieruję do Komisji Rewizyjnej i przygotowała odpowiednia uchwałę. Każda 
skarga na Burmistrza jest skierowana do rozpatrzenia przez Radę. Kto jest za tym by przekazać 
pismo dla Komisji rewizyjnej do rozpatrzenia? 
 
-za- 14 głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że pismo przekażemy Komisji Rewizyjnej. 
 
Do punktu IV. Interpelacje i zapytania radnych.
 
Przewodniczący obrad-  do Biura Rady nie wpłynęły na piśmie żadne interpelacje, ani zapytania 
radnych.  
 
O godzinie 1145- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 12 02- obrady zostały wznowione. 
 
Do punktu V. 1. Podjęcie uchwały w sprawie  uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2008. (druk Nr 
XV/147/07)
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- przewodnicząca komisji nie mogła przybyć 
na sesje jest to program na 2008r. do tego programu zostanie opracowany preliminarz. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- na komisji projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
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Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XV/147/07 stanowi załącznik Nr 6 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 2. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi i innymi Podmiotami na 2008 rok. (druk Nr 
XV/148/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- jej to program współpracy na rok 2008 jest 
wyszczególnione, z jakimi podmiotami możemy zawierać porozumienia i je dofinansowywać. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- na komisji projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XV/148/07 stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu określającego 
wysokość  stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków: 
za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i 
warunki wypłacania innych składników wynagradzania wynikających ze 
stosunku pracy, szczegółowy sposób obliczania wynagrodzenia za godziny 
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość 
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego 
przyznawania i wypłacania. (druk Nr XV/149/07) 
 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- obowiązek, co roku jest 
nałożony na organ prowadzący by, co roku określać regulamin wysokości stawek i dodatków 
wynikających z karty nauczyciela, dlatego został przygotowany projekt tego regulaminu i doszło do 
uzgodnień jest podpisane porozumienie i załączone a zmiany w regulaminie dotyczą trzech spraw 

 5



pierwsze jest to zmiany dodatku mieszkaniowego płacimy od 2% w zależności od ilości członków 
rodziny i stawka za godzinę wychowawczą 50zł. i jeszcze jedna zmiana dotycząca dodatku 
motywacyjnego, który będzie przyznawany 2 razy w roku szkolnym został on przyjęty przez związki 
zawodowe bez zastrzeżeń. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- na komisji projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 9 radnych było za a 1 radny się wstrzymał. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XV/149/07 stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 4. Podjęcie uchwały w sprawie  powołania nieetatowego zastępcy 
Kierownika Urzędu Stanu Cywilnego w Trzcińsku-Zdroju (druk Nr XV/150/07) 
 
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła- w ustawie o aktach stanu 
Cywilnego Kierownikiem jest burmistrz i ma prawo scedować zastępstwo i kierownictwo a w 
związku z tym, że pani Kubiak jest na chorobowym jest potrzeba by było pełne zabezpieczenie 
funkcjonowania USC i chcemy żeby była to pani Tyrpa Sylwia. 
 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- na komisji projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XV/150/07 stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu/ 
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Do punktu V. 5. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia najniższego 
wynagrodzenia zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego 
punktu w złotych jako podstawy wynagrodzenia pracowników niebędących 
nauczycielami, zatrudnionych w przedszkolu, szkołach podstawowych i 
gimnazjum na terenie Gminy Trzcińsko-Zdrój. (druk Nr XV/151/07) 
 
Projekt uchwały przedstawił pan Zbigniew Szczepankiewicz-  sposób wynagradzania pracowników 
niebędących nauczycielami jest zgodne z rozporządzeniem i miesięczne wynagrodzenie 
pracowników jest to najniższe wynagrodzenie zasadnicze oraz wartości jednego punktu określonego 
da poszczególnych kategorii zaszeregowania. Do tej pory było to 650 zł miesięcznie od dnia 1 
stycznia 2008r. minimalne wynagrodzenie to 1126 zł musi takie wynagrodzenie otrzymać każdy 
pracownik pracujący w każdym wymiarze. Obecnie wynagrodzenia są od 1 000- do 1281 zł 
miesięcznie brutto dla sprzątaczek i woźnych konserwatorów. Jaka z tego wynika większość 
pracowników od  stycznia nie będzie maiło zapewnionego minimalnego wynagrodzenia? I dlatego 
istnieje potrzeba ich uaktualnienia. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- na komisji projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XV/151/07 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 6. Podjęcie uchwały sprawie: ustalenia najniższego wynagrodzenia 
zasadniczego w I kategorii zaszeregowania oraz wartości jednego punktu w 
złotych jako podstawy wynagrodzenia pracowników niebędących nauczycielami, 
zatrudnionych w Zespole Ekonomiczno-Administracyjnym Oświaty w 
Trzcińsku-Zdroju (druk Nr XV/152/07)  
 
Projekt uchwały przedstawił pan Zbigniew Szczepankiewicz- od 1 września jest zespołu 
administracyjny oświaty sposób wynagradzania pracowników niebędących nauczycielami i 
pracujących w zespole administracyjnym jest zgodne z rozporządzeniem i miesięczne 
wynagrodzenie pracowników jest to najniższe wynagrodzenie zasadnicze oraz wartości jednego 
punktu określonego da poszczególnych kategorii zaszeregowania. Do tej pory było to 650 zł 
miesięcznie i wartość punktu do 3.50 zł. od dnia 1 stycznia 2008r.  minimalne wynagrodzenie to 
1126 zł musi takie wynagrodzenie otrzymać każdy pracownik pracujący w każdym wymiarze. 
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Obecnie wynagrodzenia są od 1 200- do 1400 zł miesięcznie brutto i dlatego jest potrzeba podjęcia 
tej samej uchwały. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- na komisji projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XV/152/07 stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 
Trzcińsko-Zdrój na rok 2007. (druk Nr XV/153/07)  
 
Projekt uchwały przedstawił zastępca Burmistrza pan Edmund Zioła- projekt uchwały w sprawie 
zmian był przedstawiany na komisji zwiększa się wydatki o kwotę 24 tys. zł i w planie finansowym 
w urzędzie miejskim i takie same czyni się dochody. Dotyczy to planu finansowego gimnazjum w 
Góralicach i w planie zespołu administracyjnego 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- na komisji projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- pan Burmistrz przedstawił, ale pierwszą wersję tych 
zmian a druga wersja jest inna i nie tą pierwszą mamy uchwalać tylko ta, która ja przedstawię. Zaraz 
radni otrzymają. 
 
O godzinie 1225- przewodniczący obrad ogłosił przerwę. 
O godzinie 1230- obrady zostały wznowione. 
 
Skarbnik Gminy pan  Kazimierz Watras- ze zmianami czekamy do ostatniego dnia w czasie roku. 
Zmiany zostały zwiększone, co do zwiększenia nauczania. Jeśli chodzi o sytuacje budżetową 
budżetu mamy zwiększenia i zmniejszenia według podziałów zmniejszamy wydatki o 51 226 zł.  d 
pierwotnej wersji dodano zwiększenia dochodów ponadplanowych w podatku od nieruchomości od 
osób fizycznych i przekroczą one kwotę ponad 100 tys. zł i  3 tys. zł z pierwotnej wersji. 
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Zwiększamy dochody jak przesuniecie i przenosimy do tej odpłaty do  podatku od osób fizycznych a 
kwota 188 zł są to planowane dotacje  funduszu gruntów rolnych i według informacji, jakie mamy to 
ta dotacja nie wpłynie w grudniu a dopiero w styczniu. Oprócz tego, co w pierwszej wersji to 
dodaliśmy do administracji i do gospodarki komunalnej. Kwota zwiększeń 22 068 zł dotyczy 
zwiększenia planowanych wydatków na inwestycje. Budowa budynku na ul. Kościuszki i 
zwiększenia na kosztorysy inwestycyjne. W wydatkach zmniejszanych kwota 42 800 zł i 
zmniejszamy plan wydatków na dodatki mieszkaniowe oraz zmniejszamy plany na zdania 
inwestycyjne są to końcówki z dokumentacji i mniejsze wydatki. Z remontu kapitalnego ratusz 
zdejmujemy 120 zł z budowy kanalizacji sanitarnej w Góralicach i z wydatków na inwestycje 
związanych z programem skanalizowania Gminy zwiększeni 240 zł. przeniesienia, czyli §5 zostaje 
bez zmian w porównaniu z pierwszą wersja dotyczy to szkół i zespołu administracyjnego oświaty. 
 
 
Przewodniczący obrad czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad-  odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13– głosów 
- wstrzymała się – 1- osoba 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XV/153/07 stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 8. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia planów pracy  stałych 
Komisji Rady Miejskiej  w Trzcińsku Zdroju na 2008 rok. (druk Nr XV/154/07) 
 
Projekt uchwały przedstawiła inspektor Sylwia Tyrpa- przewodniczący komisji stałych 
przygotowali plany pracy na kolejny rok zostały tu wprowadzone zmiany w planie komisji budżetu. 
 
Przewodniczący obrad- Proszę stanowisko komisji wspólnej. 
 
Przewodnicząca komisji wspólnej pani Teresa Noga- na komisji projekt uchwały został 
zaopiniowany pozytywnie po zmianach. 
 
O godzinie 1242 –wyszedł radny pana Wiesław Pieróg stan radnych na Sali 13. 
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Nie zgłoszono. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 13 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
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/Uchwała Nr XV/154/07 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 9. Podjęcie uchwały w sprawie  przyjęcia planu pracy Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Trzcińsku-Zdroju na rok 2008. (druk Nr 
XV/155/07)
 
Projekt uchwały przedstawił przewodniczący komisji rewizyjnej pan  Franciszek Kwiatkowski- nie 
przedstawiłem tego na komisji, bo musiałem wyjść, ale teraz przedstawię.  
 
Przewodniczący obrad- czy są pytania? 
 
Radny pan  Marek Rutka-  taki program został przygotowany na 2007r., dlaczego nie został 
zrealizowany a jedynie w 50%. 
 
Pan  Franciszek Kwiatkowski-  plan pracy został zatwierdzony przez radnych każdy punkt 
uruchamia rada a Rada podjęła uchwałę, ze należy dokonać kontrole to komisja działa. Nie było 
takich wniosków by uruchomić kontrole poza tymi, które były wykonane. 
 
O godzinie 1247 wrócił radny pan  Wiesław Pieróg stan radnych 14. 
 
Przewodniczący obrad- przystępując do działania komisji jest to program a jak coś nie zostało 
zrealizowane to w dalszym etapie jest to do zrealizowania w przyszłym roku. Komisja rewizyjna ma 
zadań bardzo dużo a przewodniczący komisji rewizyjnej nie maił informacji jak długo będą działały 
kontrole. Były one długie i czasochłonne. Komisja Rewizyjna trwa kilka dni. Zadania, które nie 
zostały zrealizowane przechodzą na rok bieżący. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- należy rozbić ocenę pracy komisji rewizyjnej i należy 
wówczas rozszerzyć środki na komisję rewizyjną. 
 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 14 – głosów 
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
 
/Uchwała Nr XV/155/07 stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu V. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły 
Podstawowej w Gogolicach. (druk Nr XV/156/07) 
 
projekt uchwały przedstawił pan  Edmund Zioła- zamiar likwidacji szkoły podstawowe w 
Gogolicach wynika z potrzeby uregulowania sieci szkół do zachodzących zmian demograficznych i 
ona kształtuje jest to intencja pozwala na rozpoczęcie całej procedury zebrania wiedzy i informacji, 
nie jest to tylko projekt uchwały pana Burmistrza. Uzgodnień wszystkich stron by w lutym podjąć 
uchwałę o likwidacji lub jej nie podejmować by uruchomić procedurę potrzebny jest projekt 
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uchwały o zamiarze likwidacji i żeby wywołać dyskusję społeczną. I byśmy mieli pełną wiedze na 
temat funkcjonowania oświaty w Gminie. Są tam odziały kilkuosobowe i nie osiągają wyników 
takich jak szkoły większe i okazuje się, że one osiągają większe wyniki dydaktyczne. 
 
Przewodniczący obrad- otwieram dyskusję. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  nie jest tu zamiar zamknięcia szkoły od razu, ale jest to 
takie konsylium, które ma się zebrać w postaci Rady Pedagogicznej Rodziców i kuratorium i czy 
szkoła zostanie zamknięta to będzie wypadkowa tych wszystkich składników w przypadku gdyby 
szkoła została zamknięta to nie będzie tam pustyni kulturalnej, bo zabieramy się do remontów 
świetlic to zastanawiałem się, co zrobić by tam ruszyć życie kulturalne by tam była świetlica wiejska 
nie ma tam możliwości w przypadku  jak zostanie zamknięta szkoła. Jest to uchwała intencyjna i nie 
chcemy podejmować decyzji z już to robimy i chcemy żebry to była wypadkowa tych czynników i te 
budynki szkolne nie zostaną sprzedane. Budynek przedszkolny może otworzyć koło Gospodyń 
Wiejskich i mogłoby to centrum kultury. Nie chcę dyskutować czy jest to słuszne czy nie decydują 
tu wyniki nauczania niż demograficzny i koszty utrzymania. Chcemy przeprowadzić dyskusje by 
wynik końcowy był wypadkową tych przedyskutować. 
 
Radny pan  Zbigniew Wiśniewski-  w uchwale czytamy, że obwód szkoły z Gogolic przejmie 
szkoła z Trzcińska czy jest ona na to przygotowana. Na przejęcie takiej ilości uczniów. 
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- należy zrobić w najbliższym czasie komisję oświaty w 
Gogolicach razem z mieszkańcami by radni mieli świadomość tego. 
 
Radny pan Marek Rutka- pan Burmistrz powiedział, że pomieszczenie po przedszkolu będzie 
świetlica a co z budynkiem po szkole? 
 
Pani dyrektor SP w Trzcińsku-Zdroju- pani Violetta Papież- myślę ze to pytanie jest za szybko 
w naszej szkole uczyło się nawet 450 uczniów po rozmowie z koleżanka wiem, że odziały nie będzie 
więcej może jeden lub dwa. I będzie to mniej jak 30 dzieci. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- budynek po szkole nie zostanie sprzedany a mam pomysł, 
ale muszę poczekać, jaki będzie wynik tej uchwały intencyjnej. 
 
Radny pan Marek Rutka- w sprawie likwidacji szkoły w Gogolicach mogę powiedzieć z punktu 
widzenia mieszkańca miejscowości, w której szkoła została zlikwidowana i z punktu  widzenia 
rodzica i dlatego pytałem, co z budynkiem już raz była szkołą w Piasecznie a budynek miał służyć 
mieszkańcom i przekazano klucz sołtysowi a inicjatywa oddalona została niewypałem a później 
skierowana to na bar. Budynek popadł w ruinę dzierząwca nie myślał o remoncie, bo to mo był jego 
budynek ostatnim rzutem sprzedano go i podobnie Mozę być z budynkiem po szkole, w Goglicach 
idziemy w tym kierunku. Ne podjęliśmy uchwały o remoncie a jak ma zostać w Gminie to anglezy 
go wyremontować i musimy go ogrzewać i wydawać kolejne pieniądze, są podstawy, że należy tam 
coś zrobić. Pan Szczepankiewicz powiedział, żeby uczniów w naszej Gminie tak umiejętnie 
rozmieścić, aby straty były najmniejsze. Jak patrzymy tylko ze względów ekonomicznych to  należy 
zlikwidować przedszkole, w Trzcińsku-Zdroju? Dyskusja  o przedszkole czy szkole jest teraz stać 
nas na utrzymanie, TCK drużyn piłkarskich może należy iść w kierunku oszczędności w 
administracji. Dziwię się, bo ta dyskusja jest mało pobudzona, że nie jest to radny Kwiatkowski 
reprezentant tamtego środowiska. Najprościej jest to zlikwidować. Całe zamieszanie to jest tylko 
wierzchołek góry lodowej, dlaczego w Trzcińsku a nie rozkładamy dzieci do Stołecznej i do 
Trzcińska. Są osoby, które chcą zrobić sztuczny tłok, w Trzcińsku-Zdroju a szkołą nie była 
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remontowana przez kilka lat i wówczas Mozę będziemy budować szkołę na placu przy hali może już 
nie za tej rady i tego burmistrza. Dzieci, z Góralic nie muszą jeździć do Stołeczna, bo jadą przez 
Trzcińsko. Może należy zlikwidować szkołę w Stołecznie. Są to moje domysły. Myślę ze 
uzasadnione i ta dyskusja powinna być żywsza. Mówił zastępca, że nie jest to inicjatywa nie tylko 
Burmistrza a więc czyja jeszcze.  
 
Radny pan Mieczysław Krzemiński- b jak Burmistrz mówi, że nie sprzeda to nie sprzeda a jest to 
tylko uchwała intencyjna i Mozę szkołą nadal istnieć. Powinniśmy dyskutować o pełnym 
zabezpieczeniu i nie sprzedać budynku szkolnego jak w Piasecznie i żeby tam nie został pustynia 
kulturalna i żeby tam by etat i o tym mamy rozmawiać. Unia europejska dawał na szkoły a my nie 
wykorzystaliśmy, bo Trzcińsko nie złożyło wniosku a ówcześni włodarze nie byli zainteresowani 
remontami szkół ani budową szkoły. 
 
Przewodniczący obrad odczytał projekt uchwały i poddał pod głosowanie: 
 
- za- 7 – głosów 
- przeciw- 1- osoba 
- wstrzymało się- 6- osób 
  
 
Przewodniczący obrad- stwierdził, że uchwała została przyjęta większością głosów. 
 
/Uchwała Nr XV/156/07 stanowi załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu/ 
 
 
Do punktu VI. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach.  
 
Przewodniczący obrad-  Nie było takich interpelacji. 
 
 
Do punktu VII. Wolne wnioski i informacje.
 
Radny pan  Mieczysław Krzemiński-  Rada jest od tego, bo Burmistrz nie ma takich uprawnień 
żeby bez wiedzy Rady sprzedał w Gogolicach budynek my mamy pilnować żeby tam się nic nie 
stało, a jak damy przyzwolenie to później nie obarczajmy, ze daliśmy przyzwolenie. nie Burmistrz 
może o tym dyskutować.  
 
Radna pani Wiesława Płotkowska- podjęcie uchwały nie powoduje zamknięcia szkoły tylko 
rozpoczyna dyskusję. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas- Rada ustali czy zamknąć szkołę czy nie. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  mieliśmy ustalić termin spotkania z sołtysami w sprawie 
stanowiska na temat funkcjonowania wiejskich świetlic jest to za tydzień w piątek na godz. 11. 
zostaliśmy zobowiązani do wyliczenia kosztów remontów placówek oświatowych w Stołecznej jest 
to koszt 189 919 zł SP w Trzcińsku są to szacunkowe przymiarki remontu  około 212 000 zł. SP w 
Gogolicach koszt orientacyjny 134 200 zł. jak są pytania, co się składa to dysponuje materiałami? Są 
to zadania, które zostały przygotowane w sprawach remontowych są w planie odnowy a Gimnazjum 
w Góralicach koszt remontu 6 000 zł nie mamy tego w planie odnowy ani żadnych dokumentów. 
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Przewodniczący obrad-  należy przygotować plan odnowy dla Góralic i ująć tą szkołę. Na następną 
sesję. 
 
Radny pan Marek Rutka-  została powołana komisja odnośnie cmentarza w Piasecznie, jakie są 
ustalenia. 
 
Zastępca Burmistrza pan  Edmund Zioła-  komisja po przeanalizowaniu dokumentów nie można 
tego cmentarza umieścić w ramach organizacyjnych chcemy to przekazać radzie sołeckiej lub druga 
opcja żeby cmentarzem administrował organ, który ma do tego pewien uprawnienia w styczniu 
przedstawimy nasze stanowisko jak cmentarz będzie funkcjonował. 
 
 
Do punktu VIII. Zakończenie sesji.
 
 
O godzinie 13 25 – przewodniczący obrad zamknął XV sesję Rady Miejskiej. Dziękując wszystkim 
za przybycie. A wszystkich przybyłych zapraszam na symboliczna lampkę szampana. 
 
Burmistrz Gminy pan  Zbigniew Kitlas-  w związku z tym, że jest to ostania sesja w roku 2007 i 
życzę wszelkiej pomyślności w roku 2008 i pragnę wręczyć kalendarze, na przyszły rok. A pan 
przewodniczący zaprasza na szampana. 
 
 
Protokołowała: 
Sylwia Tyrpa 
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